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Lemonnier, Jo Stulens, Luc Robijns, Sarah Sneyers, Johan De Haes, 
Diederik Dunon, Martine Janssens, Lucia Dewolfs, Frédéric Petit, 
leden

Linda Van den Eede, Jan Laeremans, plaatsvervangende leden

Tie Roefs, gedeputeerde

Verontschuldigd Kathleen D’Haese, Daniël Fonteyne, leden

Marc Florquin, Monique Swinnen, Tom Dehaene, Walter Zelderloo, 
gedeputeerden

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

De heer Jaak Pijpen opent de vergadering en informeert of er vragen zijn i.v.m. het 
verslag van 12 juni 2018.

De notulen van de vergadering van 12 juni 2018 worden goedgekeurd.

2 Opstarten plaatsingsprocedure i.v.m. het afsluiten van een raamovereenkomst 
voor een IT-toepassing voor het PIVO. Goedkeuring wijze van gunnen en bestek.

De heer Luc Jaspers geeft een toelichting over dit dossier.



De heer Jan Laeremans vraagt waarom deze raamovereenkomst afgesloten wordt voor 
4 jaar en niet voor de volledige legislatuur.

De heer Luc Jaspers geeft aan dat in het kader van de wet op de overheidsopdrachten 
de looptijd vast ligt op 4 jaar.

De heer Jan Laeremans geeft aan dat er anders contracten zijn die al 10 jaar lopen.

Gedeputeerde Tie Roefs geeft aan dat dit over oudere contracten gaat die nu in regel  
gesteld worden. Bij de oude regelgeving van de wet op de overheidsopdrachten mocht 
het echter wel om deze raamovereenkomsten langer laten te lopen. Met de laatste 
wetswijziging is de looptijd van 4 jaar ingevoerd op alle investeringen.

De heer Luc Jaspers geeft aan dat in de raamovereenkomst opgenomen is dat in geval 
van een cloudtoepassing het met maximum 2 keer 1 jaar verlengd kan worden voor de 
continuïteit te garanderen.

Advies: de raamovereenkomst voor een IT toepassing voor het PIVO wordt met een 
gunstig advies aan de provincieraad voorgelegd

3 Opstarten plaatsingsprocedure i.v.m. het afsluiten van een raamovereenkomst 
voor een web content managementsysteem van het provinciebestuur Vlaams-
Brabant. Goedkeuring wijze van gunnen en bestek.

De heer Luc Jaspers geeft een toelichting over dit dossier.

De heer Jan Laeremans vraagt of dit ook voor het PIVO is.

De heer Luc Jaspers geeft aan dat dit over de administratieve website van de provincie 
zelf gaat.

Mevrouw Linda Van den Eede merkt op dat de gunningscriteria voor de prijs op 40 % 
vastligt en voor functionele en technische conformiteit op 60 %. Ze vraagt of het redelijk 
is om dit om deze manier in te schatten.
De heer Luc Jaspers geeft aan dat de prijs een belangrijk criterium is maar bij sommige 
systemen is het belangrijk om te weten wat ze kunnen en niet kunnen en hoe 
gebruiksvriendelijk ze zijn.

De heer Johan De Haes geeft aan dat bij het vorig agendapunt al werd uitgelegd 
waarom deze raamovereenkomsten op 4 jaar gegund worden. Hij gaat er echter vanuit 
dat dit een grote impact heeft op de diensten als er om de 4 jaar van web content 
managementsysteem verandert moet worden. Hij heeft in het dossier niets 
teruggevonden over  de continuïteit die er moet zijn als er van aanbieder verandert 
wordt.

De heer Luc Jaspers geeft aan dat een migratie naar een ander systeem zwaar is maar 
de content zit in een databank. Bij de migratie van het ene naar het andere systeem 
gaat er extra werk zijn maar in de functionaliteiten wordt er rekening gehouden met de 
openheid van het systeem.

Mevrouw Petra Vanhercke vult aan dat het daarom niet nodig is om telkens om de 4 jaar 
van systeem te veranderen. Binnen 4 jaar kunnen we ook de markt opgaan om 
ondersteuning te vragen voor het product dat we nu gunnen. Dit impliceert dus niet dat 
we om de 4 jaar van systeem moeten veranderen. Zo hadden we nu Tridion waarvoor 2 
keer een nieuwe raamovereenkomst voor afgesloten is. 



Advies: de raamovereenkomst voor een web content managementsysteem voor het 
provinciebestuur wordt met een gunstig advies aan de provincieraad voorgelegd.

4 Buitengebruikstelling vaste activa

Gedeputeerde Tie Roefs licht toe dat het specifiek gaat om de buitengebruikstelling van 
de vaste activa in kader van de uitkanteling van de persoonsgebonden bevoegdheden 
waarvan het grootste deel betrekking heeft op Hanenbos.

Mevrouw Linda Van den Eede bemerkt dat het besluit toch vreemd geformuleerd is. Er 
wordt gesproken van defecte, verouderde, onbruikbare of gestolen activa, maar niet om 
overgedragen activa terwijl het hier uiteindelijk enkel over activa zou gaan die 
overgedragen worden in kader van de uitkanteling.

Mevrouw Céline Eynatten verduidelijkt dat dit een algemene term is die we altijd 
gebruiken bij het buitengebruikstellen van provinciale activa en dit algemene besluit is 
ook hier opnieuw gebruikt. Maar in wat voorafgaat aan het besluit staat wel duidelijk 
aangegeven dat het enkel gaat om de overgedragen activa in kader van de 
uitkantelende bevoegdheden.

Mevrouw Linda Van den Eede vraagt of dit toch niet duidelijker kan geformuleerd 
worden. 

Mevrouw Céline Eynatten geeft aan te zullen navragen of dit nog gewijzigd kan worden.

Mevrouw Linda Van den Eede wijst er op dat er enkel aangegeven wordt wat de 
aanschafwaarde is van de activa en dat sommige zaken waarschijnlijk al volledig 
afgeschreven zijn.

Mevrouw Céline Eynatten geeft aan dat dit afhankelijk is van het moment waarop het 
actief aangeschaft werd en de looptijd waarover het afgeschreven wordt. Maar sommige 
zaken zijn inderdaad voor een groot deel afgeschreven.

Mevrouw Lucia Dewolfs  vraagt of de overdracht dan gebeurt voor de restwaarde.

Mevrouw Céline Eynatten verduidelijkt dat er geen aparte vergoeding verkregen werd 
voor de overgedragen activa. De restwaarde zal dan ook integraal afgeschreven 
worden.

Mevrouw Linda Van den Eede vraagt of alles effectief weg gaat.

Mevrouw Céline Eynatten bevestigt dit. Alle activa in de bijgevoegde lijst worden uit 
onze inventaris geschrapt na goedkeuring van de raad. In ons boekhoudsysteem wordt 
per actief aangegeven wat de restwaarde nog is en in geval deze groter is dan 0 euro 
wordt deze restwaarde afgeschreven.

De heer Diederik Dunon vraagt hoe groot het verschil is tussen de restwaarde en de 
boekwaarde en of deze informatie kan worden aangeleverd.

Mevrouw Céline Eynatten bevestigt dat deze informatie beschikbaar is in de 
boekhouding. Dit zal toegevoegd worden aan het verslag en als bijlage toegevoegd 
worden aan het raadsdossier op extranet.



De heer Diederik Dunon verwijst naar de activa achteraan voor onder meer Welzijn en 
vraagt of dit om een analoog verhaal gaat?
Mevrouw Céline Eynatten geeft aan dat het hier eveneens gaat om activa die 
overgedragen werden in kader van de uitkantelende bevoegdheden.

De heer Johan De Haes vraagt of het normaal is dat de kosten voor een Change 
Request geactiveerd worden.

Mevrouw Céline Eynatten geeft aan dat aangekochte software een immaterieel vast 
actief is en dat bijkomende kosten die gemaakt worden aan vaste activa eveneens 
geactiveerd worden.

Advies: de buitengebruikstelling van vast activa wordt met een gunstig advies aan de 
provincieraad voorgelegd.

5 Rondvraag

De heer Jaak Pijpen informeert of er nog vragen zijn en sluit de vergadering af.

Einduur van de vergadering 16:55 uur

De secretaris, De voorzitter,

Jolien Houtmeyers Jaak Pijpen


